
Čokoládovna
Na jaře jsme byli v Muzeu čokolády v Táboře.             
Jako první jsme šli do dílničky, kde jsme vyráběli z marci-
pánu. Vše, co bylo vyrobeno, jsme si mohli odnést domů.
Potom nás vzali do různých expozic např. do „Pohádkové-
ho sklepa“.Viděli jsme různé figurky z čokolády a z marci-
pánu, také Mr. Beana (z čokolády) i s jeho autem (opět
z čokolády) a to v životní velikosti.                               
Nakonec jsme si mohli něco koupit.                                  
V čokoládovně se mi to líbilo.                                    
Ondřej Štefan,6.A

Na Zadově
Letos v červnu jela 7. A společně s  5. B na Šumavu. Byli
jsme ubytováni v Dobré chatě, a bylo to tam moc pěkné.
Vařili  tam velmi  dobře.  Dělali  velmi  dobré  rybí  file.     
Každý den jsme chodili na procházky. Ve středu jsme šli
dokonce na Kvildu. Celkem jsme ušli asi 22 km. Na cestu

jsme dostali řízek s chlebem a moc dobrou hrušku.        
Ve čtvrtek jsme hráli  různé hry.  Hráli  jsme např.  přeha-
zovanou nebo tahání provazu. Při hrách jsme byli rozděle-
ni do týmů  a každý tým si měl  vybrat své jméno. Večer
jsme měli  bojovku. Ve dvojicích nebo ve větších skupin-
kách jsme šli s baterkou trasu, po které jsme šli dopoledne
fáborkovanou. Šli jsme lesem, po louce a paní učitelky na
nás různě  bafaly  a  my se většinou  pořádně  lekli.  Když
jsme celou trasu prošli, tak jsme šli na pokoj. Tam jsme se
umyli a šli jsme spát.                                                         
V pátek se rozdávali ceny za soutěže a po obědě už na
nás čekal autobus a my jeli domů.                             

          Eliška Chaloupková, 8. A

Pondělí  –  Dnes  jsme přijeli  a  šli  jsme se  ubytovat.  Po
ubytování jsme si  šli  dát  oběd, měli  jsme výborné jídlo.
Taky jsme šli na procházku a šli si dát zmrzlinu.         
Úterý – Vstávali jsme v půl osmé a šli si dát snídani. Měli

jsme švédské stoly.Po  snídni  jsme šli  na  procházku  do
velkého kopce a dali jsme si zase zmrzlinu. Potom jsme šli
nazpátek k chatě a dělali jsme soutěže. Bohužel náš tým
nic nevyhrál. Tak snad příště.                                    
Středa -  dnes jsme se vypravili na Kvildu, šli jsme deset
kilometrů tam a nazpátek. Když jsme tam přišli, tak jsme
měli  hodinový  rozchod.  Kamarádka  mi  ukazovala  jeden
kostel, který vypadal, že má peří. Vratili jsme se a všechny
nás bolely nohy. Čtvrtek – Byli jsme u chaty a dělali jsme
soutěže, jako třeba přetahovanou. Když jsme vše dohráli,
tak bylo vyhodnocení všech soutěží. Po vyhodnocení jsme
se šli připravit na diskotéku. Po ní jsme pekli vuřty. Když
už byla tma, tak jsme měli stezku odvahy.    

Pátek – všichni  jsme vstali a uklízeli pokoje. Pak jsme šli
na malou procházku. Když jsme se vrátili, ještě jsme zů-
stali venku a hráli si. Po nějaké chvilce jsme šli na oběd.
Ve 13 hodin pro nás přijel autobus a my vyrazili domů.  

      Ema Šálková, 6.. A

V Nových Hutích                           

Začátkem června 2017 se zúčastnili  žáci  3.  tříd (letošní
školní rok už žáci 4. tříd) školy v přírodě na Šumavě.       
Šumavu určitě naši dlouholetí čtenáři z našeho vyprávění
už znají, ale jistě je zajímá, co nového přineseme tento-
krát.                                  

Vyjeli  jsme do krásného penzionu v Nových Hutích.  Na
pokoji jsme měli sociální zařízení a v kuchyni nám skvěle
vařili, což dokazuje i hromadné přidávání všech účastníků
. Poznávat krásu přírody a užít si spoustu zážitků vyra-
zily společně třídy A i B. Každá třída měla svůj program,
ale některé akce probíhaly společně,  jako např.  táborák
s opékáním buřtíků,  diskotéka, barvení a zdobení triček,
vycházka do super cukrárny na Zadově….                     
Ale asi největší a nejskvělejší společnou akcí byla večerní
stezka odvahy. Neříkám noční, protože hra proběhla v půl
desáté  a bylo docela  vidět, ale  pro některé to  bylo velké


